
ПРОТОКОЛ № 01-2015 
ЗАСІДАННЯ ПРЕЗИДІЇ ВФУ 

05 вересня 2015 р.

05 вересня 2015 року відбулося перше засідання новопризначеної Президії ВФУ 
Присутні 

Родіон ЛУКА Голова Президії, Президент ВФУ 
Дмитро ШИМКІВ член Президії, Перший Віце-Президент ВФУ 
Сергій ПОЛІЩУК член Президії, Віце-Президент ВФУ, Командор Вітрильного 

крейсерсько-перегонового союзу України 
Олександр ЗАЙЦЕВ член Президії, Секретар ВФУ 
Олексій КОВАЛЬОВ член Президії 
Олексій КРЕДІСОВ член Президії 
Сергій ПІОНТКОВСЬКИЙ член Президії 
Мартін НАНН член Президії 
Марк РАЙТ член Президії 
Євген МОЙСЕЄНКО член Президії – брав участь у засіданні в

інтерактивному спілкуванні у SKYPE 
У роботі Президії бере участь Сергій Чорний, державний тренер з вітрильного спорту 
Мінмолодьспорту України 

Після короткого привітання та вступного слова Президента ВФУ, у якому він зазначив,
що у роботі Президії можуть брати участь всі 10 призначених раніше членів Президії,
Статутні умови щодо наявності кворуму дотримано, Президія є дієздатною і
запропонував розпочати роботу.
Ухвалено наступний Порядок Денний 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. СТАН СПРАВ У ВІТРИЛЬНІЙ ФЕДЕРАЦІЇ УКРАЇНИ 
Доповідач – Сергій Чорний, Родіон Лука 

2. ВНЕСЕННЯ ЗМІН ДО СТАТУТУ ВФУ ТА ЙОГО ЗАТВЕРДЖЕННЯ У МІНЮСТІ 
УКРАЇНИ 
Доповідач - Сергій Чорний 

3. ПИТАННЯ РОЗВИТКУ ІНФРАСТРУКТУРИ ВФУ 
Доповідач - Сергій Чорний 

4.  ВДОСКОНАЛЕННЯ СТРУКТУРИ ВФУ ТА ПЕРЕФОРМАТУВАННЯ КОМІТЕТІВ ВФУ 
5. ПРО МОЖЛИВЕ ЗАЛУЧЕННЯ СПОРТСМЕНІВ У КЛАСІ ВІДРОДОЩОК ДО 

ВИСТУПІВ ЗА УКРАЇНУ ТА ПРО ДОЗВІЛ НА ВИСТУПИ СПОРТСМЕНІВ 
М.ОБЕРЕМКА та О.МАСЛІВЕЦЬ ЗА ЗБІРНУ РОСІЇ.

6. ПИТАННЯ ВЗАЄМИН ВФУ ТА ISAF ЩОДО ПРОВЕДЕННЯ ЗМАГАНЬ НА 
ТЕРИТОРІЇ КРИМУ 

7. РІЗНЕ 
7.1 Про призначення особи, яка відповідає за контакти з НОК України 
7.2 Про призначення представника ВФУ на слуханнях в Мінмолодьспорті з

приводу звернення В.Кисельова 
7.3 Про звернення Вітрильної федерації Дніпропетровської області щодо подання 

про присвоєння звань 
З огляду на актуальність та нагальність упорядкування вищезазначених Питань, раніше 
запропоновані до розгляду Питання Порядку Денного, розглянути на наступному 
засіданні Президії, а саме 
• ВЗАЄМОДІЯ ВФУ З КРЕЙСЕРСЬКОЮ СПІЛКОЮ УКРАЇНИ 
• ЗАСАДИ ФОРМУВАННЯ КАЛЕНДАРЯ ГОЛОВНИХ ЗМАГАНЬ ТА КАЛЕНДАРЯ ЗМАГАНЬ ВФУ.
• РЕЄСТР - БАЗИ ДАНИХ ЧЛЕНІВ ВФУ 



З огляду на взаємопов’язаність та спорідненість Питань з 1 по 4 Порядку денного,
запропоновано об’єднати їх в одне питання Порядку Денного, і розглядати одночасно 

Питання з Першого до Четвертого Порядку Денного 
1.- 4. СТАН СПРАВ У ВІТРИЛЬНІЙ ФЕДЕРАЦІЇ УКРАЇНИ, ВНЕСЕННЯ ЗМІН ДО 

СТАТУТУ ВФУ ТА ЙОГО ЗАТВЕРДЖЕННЯ У МІНЮСТІ, ПИТАННЯ РОЗВИТКУ 
ІНФРАСТРУКТУРИ ВФУ, ВДОСКОНАЛЕННЯ СТРУКТУРИ ВФУ ТА 
ПЕРЕФОРМАТУВАННЯ КОМІТЕТІВ ВФУ 
Доповідач – Сергій Чорний, Родіон Лука 

Доповідачі докладно проінформували новопризначених членів Президії про організаційну 
структуру та стан справ у федерації за наступними пунктами:

• Організаційна структура федерації 
• Структура бюджету федерації 
• Приведення статуту до вимог чинного законодавства;
• Низькій рівень розвитку інфраструктури вітрильного спорту в Україні;
• Відсутність джерел фінансування діяльності федерації;
• Неготовність федерації до реформи сфери фізичної культури та спорту 
• Відносини з ІСАФ та ВФПС стосовно Криму та переходу спортсменів 

Зазначено об’єктивні причини, які сприяють, чи мають сприяти діяльності Федерації як 
органу, який здійснює керівництво вітрильним видом спорту на території України 

• Наявність природних умов для занять вітрильним спортом;
• Наявність середовища, здатного виховувати чемпіонів та надихати людей до занять 

вітрильним спортом;
• Видовищність вітрильного спорту та привабливість для розміщення реклами 
• Можливість проведення масових заходів 

В обговоренні, у якому брали участь всі присутні, було підкреслено, що без позитивного 
вирішення наведених нижче питань, подальший розвиток вітрильного спорту, в умовах, що 
склалися в Україні на поточному етапі, буде проходити надто повільно, якщо, взагалі, не 
зупиниться.
Це є:

• Створення маркетингової стратегії федерації 
• Підвищення організаційного та спортивного рівня проведення змагань 
• Створення іміджу федерації як привабливого партнера для провідних брендів 
• Вдосконалення зв’язку із членами федерації 

Для вирішення цього комплексу питань необхідно удосконалити структуру ВФУ, створити 
низку комітетів, які будуть опікуватися такими питаннями.
Для впорядкування та вдосконалення Статуту ВФУ зі змінами, запропонованими на 
Конференції ФВУ 2015 року, приведення його у відповідність до нової редакції Закону про 
об’єднання громадян, має бути створена робоча група у складі 

Сергій ПІОНТКОВСЬКИЙ, Сергій ПОЛІЩУК, Мартін НАНН, Сергій ЧОРНИЙ 
Ухвалили:
1. Створити Робочу групу з опрацювання нової редакції Статуту у складі 

Сергій ПІОНТКОВСЬКИЙ, Сергій ПОЛІЩУК 
Мартін НАНН, Сергій ЧОРНИЙ 

2. Протягом двох місяців обговорити пропоновані зміни у Регіональних 
осередках та підготувати проект нової Редакції Статуту до 01 грудня 2015. 

Запропоновано також створити робочу групу з питань вдосконалення інфраструктури у
складі - Родіон ЛУКА, Дмитро ШИМКІВ, Мартін НАНН, Сергій ЧОРНИЙ 

Ухвалили:
3. Створити Робочу групу з питань вдосконалення інфраструктури 

Родіон ЛУКА, Дмитро ШИМКІВ,
Мартін НАНН, Сергій ЧОРНИЙ 

В обговоренні також підкреслено важливість з’ясування питання - які нові ідеї може 
запропонувати ВФУ вітрильному співтовариству, як створити привабливий продукт, який 
ВФУ може запропонувати майбутнім інвесторам та спонсорам та залученням до 



обговорення цих важливих питань всіх членів ВФУ. Всіма цими питаннями має опікуватися 
комітет з маркетингу та комунікації, до якого запропоновано включити наступних осіб:
Мартін НАНН, Євген МОЙСЕЄНКО, Марк РАЙТ, Олексій КОВАЛЬОВ, Олексій КРЕДІСОВ,
Сергій ПОЛІЩУК 
Затверджено одноголосно.
Ухвалили:
4.  Створити Комітет з маркетингу та комунікації у складі 

Мартін НАНН, Євген МОЙСЕЄНКО 
Марк РАЙТ, Олексій КОВАЛЬОВ 
Олексій КРЕДІСОВ, Сергій ПОЛІЩУК 

Обговорено також можливості та засади, на яких до роботи у ВФУ можуть бути залучені 
громадські активісти та Про рух волонтерів у Федерації 

Питання П'яте Порядку Денного 
ПРО МОЖЛИВЕ ЗАЛУЧЕННЯ СПОРТСМЕНІВ У КЛАСІ ВІДРОДОЩОК М.ОБЕРЕМКА та 
О.МАСЛІВЕЦЬ ДО ВИСТУПІВ ЗА УКРАЇНУ ТА ПРО ДОЗВІЛ НА ЇХ ПЕРЕХІД І ВИСТУП 
ЗА ЗБІРНУ РОСІЇ.
До ВФУ на ім’я Президента Родіона ЛУКИ надійшов лист від Президента Всеросійської 
Федерації вітрильного спорту Володимира Сілкіна з привітанням щодо обрання на посаду 
Президента ВФУ, а також з запитом про можливість надання згоди ВФУ на перехід 
спортсменів у класі вітродощок RSX Максима Оберемка та Ольги Маслівець до Росії та 
участь у відбіркових змаганнях за збірну команду Росії. Після детального та всебічного 
обговорення історії питання та поточного стану справи, зокрема – питання про українське 
громадянство зазначених спортсменів а також – з заслуховування їх власної позиції,
висловленої Ольгою Маслівець через спілкування у SKYPE, Президія дійшла спільної 
позиції про неможливість надання такої згоди. Щодо залучення цих спортсменів до 
виступів за Збірну команду України – питання має бути вирішено з зацікавленими 
сторонами найближчим часом з урахуванням всіх позитивних та негативних моментів.
Затверджено одноголосно.
Ухвалили:

1. Доручити Президентові ВФУ Родіону Луці та державному тренерові 
Мінмолодьспорту України Сергію Чорному підготувати лист у відповідь 
про неможливість надання дозволу на перехід Максима Оберемка та Ольги 
Маслівець на перехід.

2. Питання про доцільність залучення Максима Оберемка та Ольги Маслівець 
до виступів за Збірну України вирішити протягом тижня з зацікавленими 
сторонами з урахуванням всіх позитивних та негативних моментів.

6. ПИТАННЯ ВЗАЄМИН ВФУ ТА ISAF ЩОДО ПРОВЕДЕННЯ ЗМАГАНЬ НА 
ТЕРИТОРІЇ КРИМУ.

Державний тренер поінформував Президію про стан справ з зазначеного питання та 
ухвали Виконкому ISAF з цього приводу. Зазначено, що найкращим рішенням буде 
доведення позиції України на черговій Асамблеї ISAF особисто представником ВФУ, який 
має представляти ВФУ на зазначеному заході.

Ухвалили:
1. Віднайти можливості на відрядження представника ВФУ для участі в

щорічній Асамблеї ISAF та доведення позиції ВФУ щодо проведення 
змагань у Криму відповідно до існуючих правових та нормативних 
документів ISAF  та світової практики вирішення таких питань.

7. РІЗНЕ 
7.1 Про призначення особи, яка відповідає за контакти з НОК України 

Запропоновано кандидатуру Секретаря ВФУ Олександра Зайцева 
Ухвалено одноголосно 



7.2 Про призначення представника ВФУ на слуханнях в Мінмолодьспорті з
приводу звернення В.Кисельова 
Запропоновано кандидатуру Президента ВФУ Родіона Луки 
Ухвалено одноголосно 

7.3 Про звернення Вітрильної федерації Дніпропетровської області щодо подання 
про присвоєння звань 
Запропоновано підтримати клопотання та підготувати лист-подання до 
відповідних органів Мінмолодьспорту 

УХВАЛИЛИ 
НАСТУПНЕ ЗАСІДАННЯ ПРЕЗИДІЇ ПРИЗНАЧИТИ НА 03 ЖОВТНЯ 2015 РОКУ.
ПРО МІСЦЕ І ЧАС ПРОВЕДЕННЯ БУДЕ ПОВІДОМЛЕНО ОКРЕМО.

На цьому Питання Порядку Денного вичерпано і Президія завершила свою роботу.

Олександр Зайцев 
Секретар ВФУ 


